

《单词百科:nonrepresentational是什么意思?nonrepresentational怎么发音?nonrepresentational的解释和用法》

英语单词nonrepresentational是什么意思?nonrepresentational怎么读?nonrepresentational怎么发音?简答网为您整理了nonrepresentational的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nonrepresentational怎么读

nonrepresentational的读音:[, n ɒ nrepr ɪ zen'te ɪ ʃ ə n ə l]

nonrepresentational的意思

1、adj.非写实的, 抽象的;

nonrepresentational的反义词

1、representational adj.代表性的, 具象派的;

nonrepresentational的双语例句

1、An abstractionist artistic movement in Russia after World War I; industrial materials were used to construct nonrepresentational objects.

第一次世界大战后发生在德国的抽象派艺术运动；工业原材料被用来构造抽象的物体。

2、P > A nonrepresentational style that emphasizes emotion, strong color, and giving primacy to the art of painting.

把绘画本身作为目的,以表达情感和浓抹重涂为特点的非写实主义风格。

3、P > ● A nonrepresentational style that emphasizes formal values over the representation of subject matter.

强调形式至上,忽视内容的一种非写实主义绘画风格。

4、The modern culture is not nonrepresentational culture but idiographic culture linked close with some substantial form.

当今的文化已不再是抽象的文化,而是具体的、与一定的符号物质形态紧密相连的文化,正是在不同的符号形态和符号关系中,人们解读出了不同意义的文化。

5、The initial and fringe value question for the diffusion question was the nonrepresentational mathematic model from physics、chemistry、dynamics, people have interest in study its difference scheme.

扩散方程的初边值问题是从物理、化学、热动力学中抽象出来的数学模型,对其差分格式的研究已经引起了人们越来越浓厚的兴趣。

6、Nonrepresentational imagery is not restricted to modern painting but appears also in earlier forms such as aurignacian decorative meanders.

非具象派意象则不仅限于当代绘画,还出现在早期绘画中,如奥瑞纳文化中的装饰性回纹波型。

7、Pattern is the standard form of things, which can be followed by people, and conceals a nonrepresentational schema.

模式(pattern)是指事物的标准样式,是可以使人效仿的形式,隐藏着一个抽象的图式。

8、A nonrepresentational style that emphasizes formal values over the representation of subject matter.

强调形式至上，忽视内容的一种非写实主义绘画风格。

9、A nonrepresentational style that emphasizes emotion, strong color, and giving primacy to the act of painting.

把绘画本身作为目的，以表达情感和浓抹重涂为特点的非写实主义风格。

10、It undertakes: (a) the study of the unique and relative strengths and weaknesses of both pictorial and nonrepresentational messages which may be employed in the learning process for any reason;

包括：研究有目的的学习过程中的图像和抽象的讯息的独特的和相对的优势；

11、The system constitution and frame construction of logistics capability has been built from three points of view, that is the logistics activity attribute, the logistics system nonrepresentational characteristic and the logistics capability constitution idiosyncrasy.

从物流活动的性质、物流系统的抽象特征和物流能力构成要素的特点三个角度，对物流能力的体系结构进行了建构。

12、Justice is a course of applying concretely law. It would produce legal explaining necessarily when courts apply the nonrepresentational law to rich and colorful cases.

司法的过程就是一个法律具体适用的过程，当法院将抽象稳定的法律适用于丰富多变的案件时，就必然会产生对法律的解释。

13、One of approaches of innovating nonrepresentational legal explaining is perfecting the precedent directing system.

对抽象司法解释的一个改革途径，就是构建完善司法实践中案例指导做法的判例指导制度。

以上是简答网为您整理的nonrepresentational怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于nonrepresentational的用法、nonrepresentational的释义、nonrepresentational的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nonrepresentational>